
 

 

 

Zápis z jednání 

Exekutivy 
Českého svazu házené č. 17 

 
 
 
 
 
 
 
 

3.10.2019 
Praha 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

______________________________________________________________________________               

 

Přítomni: 
 
Omluveni: 

p. Adámek, p. Bochnia, sl. Hapková, p. Chvalný, p. Kolář (od 9:31),                    
p. Novák, p. Srba, p. Bělka, p. Čurda 
 

Sekretariát: pí. Drozdová, pí. Železňáková 

Trvání: 9:30  - 16:00 



Kontrola plnění 
úkolů 

Splněné úkoly 

Úkol č.19/021 Dodat podklady pro dokončení termínové listiny ČSH na soutěžní ročník 
2019/2020. 

Úkol č.19/026 Předložit upravenou smlouvu o dílo se společností Designeo Creative s.r.o. 

Úkol č.19/028 Oznámit informaci o nezájmu prodloužení smlouvy s firmou HMN Factory 
s.r.o. (Select) do 30. 9. 2019. 

 
 

Kontrola plnění 
úkolů 

Nesplněné úkoly 

Úkol č.19/015 Připravit úpravu systému talentované mládeže v kategorii dorostu. 
 (Zodpovídá: pp. Čurda, Adámek, nový termín: 4. 11. 2019) 

Úkol č.19/016 Předložit finální verzi Stanov k připomínkování do klubů. 
(Zodpovídá: p. Bochnia nový termín: 7. 11. 2019) 

 
 

Kontrola plnění 
úkolů 

Trvající úkoly 

Úkol č.19/005 
 

Předložit návrhy na úpravy Řádů v paragrafovém znění včetně důvodové 
zprávy. 
(Zodpovídá: p. Novák, nový termín: 2020) 

Úkol č.19/029 Předložit formulaci oslovení partnerů na dodávku míčů pro plnění od 1. 7. 
2020. 
(Zodpovídá: p. Kolář, termín: 25.11.2019) 

Úkol č.19/030 Předložit formulaci oslovení na dodávku ortopedických pomůcek. 
(Zodpovídá: p. Kolář, termín: 25.11.2019) 

Úkol č.19/031 Projekt rozvoje házené v regionech včetně úpravy systému talentované 
mládeže je nutné projednat se všemi, kterých se týká a připravit případné 
úpravy.  
(Zodpovídá: p. Chvalný, p. Bochnia , termín: 31.10.2019) 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Projednávaná problematika 
 

Projednávaná 
problematika 

Program jednání 

Závěr Exekutiva ČSH schválila předložený program jednání.  

 
 

Projednávaná 
problematika 

Doplňující informace k plnění úkolů 
 

Závěr Průběžná informace k projektu rozvoje házené v regionech včetně úpravy 
systému talentované mládeže (úkol 19/031) kluby byly informovány o 
tomto projektu při příležitosti konání dvou seminářích XPS, dále byla 
poskytnuta informace trenérům RHC a následně je domluvena schůzka 
předsedů krajů na 18. 10. 2019. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Stanovy ČSH 
 

Závěr P. Bochnia informoval o obdržení pouze čtyř připomínek krajských 
předsedů, které se týkají převážně fungování Rady ČSH, právní subjektivity 
a dále technické připomínky k duplicitě v textu u odvolací a kontrolní 
komise. Prvotní doporučení na zrušení fungování Rady ČSH bylo vyjádřeno 
právním zástupcem. Exekutiva ČSH nemá více kompetencí, kontrolní funkce 
přejde na nově zvolený kontrolní orgán.  
Usnesení: Členové Exekutivy ČSH se shodli, že předložený návrh na úpravu 
Stanov ČSH, který byl připomínkován na úrovni krajských orgánů, ponechá 
ve stávajícím stavu. Připomínky budou zapracovány s tím, že bude 
předložena důvodová zpráva (základní změny ve Stanovách), která bude 
dalším dokumentem pro kluby k připomínkování. Termín odeslání do 
klubů je 14. 10. 2019, připomínky do 4. 11. 2019. Finální verze Stanov ČSH 
bude schválena na jednání Exekutivy ČSH dne 7. 11. 2019 a předložena k 
odeslání jako podkladový materiál na jednání Konference ČSH. Hlasování: 
pro  7, proti 1, zdržel se 0. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Novelizace Řádů 
 

Závěr p. Chvalný konstatoval, že v souvislosti s implementací informačního 
systému, se předložené návrhy nestihnou v řádném termínu předložit na 
jednání Konference ČSH. Bude nutné předložit na jednání Rady ČSH, která 
řády může schvalovat. 
Usnesení: Členové Exekutivy ČSH se shodli na tom, že navrhované úpravy 
řádů nebudou předloženy na jednání Konference ČSH, ale až na jednání 
Rady ČSH. Předpokládaný termín konání Rady ČSH je únor 2020. 

 



 

Projednávaná 
problematika 

Smlouva na implementaci informačního systému ČSH 
 

Závěr Pí. Drozdová předložila Exekutivě smlouvu ke schválení s firmou Designeo 
Creative s.r.o., a informovala, že byly do smlouvy zapracovány všechny 
připomínky. Je potřeba doplnit pouze 2 body – pokuty za neodstranění vad 
a servisní služby (budou řešeny samostatnou smlouvou). Ty nebrání 
odsouhlasení podpisu smlouvy Exekutivou. P. Adámek požaduje doplnit 
odstranění vady na kratší dobu než 30 dní a sankce za neodstranění vad. P. 
Adámek pošle pí. Drozdové návrh znění ustanovení smlouvy, která projedná 
a zapracuje s firmou Designeo Creative s.r.o. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje podpis smlouvy Designeo Creative 
s.r.o., s tím, že budou ve smlouvě specifikované body 3 a 5.  
Hlasování: pro  7, proti 1, zdržel se 0. 

 
 
 

Projednávaná 
problematika 

Příprava rozpočtu ČSH na rok 2020  

Závěr P. Chvalný informoval o zahájení přípravy rozpočtu ČSH pro rok 2020. 
Jednotlivé odborné komise zašlou co nejdříve podklady pro sestavení 
rozpočtu. RK předloží plán reprezentačních akcí do konce roku 2020, včetně 
systému akcí talentované mládeže (SPEK, MITAH). Porovnat stávající 
rozpočet a předložit nově, co je rozdílné, mimořádné pro 2020.  
Pí. Drozdová upozornila, že MŠMT zveřejňuje Výzvu REPRE 2020 a Talent 
2020 k podání žádostí o poskytnutí dotace na podporu sportovní 
reprezentace České republiky a talentované mládeže. Termín podání je 
8.11.2019. Proto navrhuje předložení návrhu akcí dříve než 31.10.2019, aby 
se žádost stihla zpracovat.  

Úkol č.19/032 Předložit podklady k sestavení rozpočtu ČSH pro rok 2020. 

Zodpovídá: všichni členové Exekutivy ČSH 

Termín: 31. 10. 2019 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Čerpání rozpočtu ČSH na rok 2019 

Závěr P. Chvalný informoval o čerpání schváleného rozpočtu 2019 s tím, že nad 
rámec rozpočtu budou financovány: 
1. Zapůjčení a instalace mobilního povrchu, sítí a branek na 3 pohárová 
utkání ligy Mistrů klubu DHK Baník Most. 
2. odměny za tvorbu metodických materiálů (zpracování metodických video 
materiálů pro nový metodický portál). Jedná se celkově o překročení ve výši  
cca 300 tis. Kč. P. Chvalný oznámí skutečnou částku sl. Hapkové do poloviny 
října 2019. Částka by měla být kompenzována úsporou v systému 
talentované mládeže (neobsazení některých plánovaných pozic). 



3. V případě další úspory v systému talentované mládeže, bude nová 
audiovizuální technika pro potřeby ČSH (kamera, stativ, notebook, včetně 
nezbytných softwarů).  
Exekutiva ČSH bere na vědomí informaci o změnách v čerpání rozpočtu 
ČSH. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Projektová dokumentace na výstavbu sportovních hal  

Závěr P. Chvalný informoval o pravidelných jednáních se zástupci dalších třech 
sportovních svazů a s Agenturou sportu na projektové dokumentaci v 
záležitosti výstavby nových sportovních hal. Na nákladech k vytvoření 
projektové dokumentace se ČSH bude podílet nákladem ¼ (tzn. náklad 120-
150 tis. Kč). 
Tento náklad bude mimořádným (nerozpočtovaným) nákladem čerpání 
rozpočtu roku 2019, případně bude zahrnut do rozpočtu ČSH na rok 2020. 
Exekutiva ČSH bere na vědomí informaci o podílu ČSH na připravované 
dokumentaci pro projekt výstavby sportovních hal. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Vyloučení klubů TJ Veselá a HK Zubří  

Závěr P. Novák informoval o přípravě nominace rozhodčích a delegátů na 
mezinárodní turnaj v Chebu. Některé kluby MOL ligy žen volají po návratu k 

původnímu formátu ČP žen, tedy Final four. Ostatní soutěže byly zahájeny. 
Zlínský krajský svaz házené na základě projednání jejím předsedou p. 
Novákem předložil návrh na ukončení členství v ČSH klubům TJ Veselá a HK 
Zubří pro jejich nečinnost.  
Usnesení: Exekutiva ČSH neschvaluje vyloučení klubů TJ Veselá a HK Zubří 
z důvodu zahájení nových projektů ČSH a v souvislosti se změnou Stanov 
ČSH. Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Marketingový projekt – pojišťovna Merkur 

Závěr P. Kolář představil Marketingový projekt - partner pojišťovna Merkur, 
rakouská společnost, základní princip spolupráce – úrazové pojištění všech 
hráček a hráčů mládeže, reklamní plnění. Usnesení: Exekutiva ČSH 
schvaluje záměr marketingové komise pokračovat v jednáních s 
pojišťovnou Merkur. Hlasování: pro 3, proti 1, zdržel se 5.  

 
 
 
 
 



Projednávaná 
problematika 

Prodloužení smlouvy s reprezentačními trenéry 

Závěr P. Čurda požádal členy Exekutivy ČSH o mandát k prodloužení smlouvy s 
reprezentačními trenéry pp. Filipem a Kubešem na období 1.7.2020 - 
30.6.2023. Usnesení: Členové Exekutivy schvalují mandát p. Čurdovi 
k jednání o podmínkách prodloužení smlouvy s pp. Filipem a Kubešem. 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 
 
Pan Adámek požádal členy Exekutivy ČSH o mandát jednat o podmínkách 
prodloužení smlouvy s reprezentačním trenérem p. Bašným na období 3 – 5 
let (dle přidělení kandidatury ME 2024). Usnesení: Členové Exekutivy 
schvalují mandát p. Adámkovi k jednání o podmínkách prodloužení 
smlouvy s p. Bašným. Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Pořadatelská místa kvalifikačních utkání mužů a žen 

Závěr Příprava kvalifikačního utkání žen ve Frýdku-Místku 03/2020. P. Adámek 
seznámil se základními informacemi o zahájení přípravy kvalifikačního 
utkání žen a plánované kontroly zimního stadionu, hotelů a hal, která 
proběhne 17. 10. 2019. Marketingová komise vyhodnotí všechny aspekty, 
zda se nakonec utkání bude pořádat ve Frýdku-Místku, nebo navrhne jiné 
řešení. Současně se nabízí možnost řešit pořádání kvalifikačního utkání 
mužů 04/2020. 

Úkol č.19/033 Zajistit pořadatelská místa kvalifikačních utkání mužů a žen. 

 Zodpovídá: Marketingová komise 

 Termín: 7. 11. 2019 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Projednávaná 
problematika 

Kempa – sportovní vybavení pro reprezentační družstva 

Závěr Pí. Drozdová konstatovala, že smlouva stále není podepsána, nové dresy nejsou 
připravené.  Pan Adámek upozornil členy Exekutivy ČSH na některé nedostatky a 

rozpor se zadávajícími pokyny výběrového řízení. Usnesení: Členové Exekutivy 
ČSH se shodli na tom, že je nutné okamžité osobní jednání výběrové 
komise (p. Srba, p. Adámek, p. Čurda, plus Š. Drozdová) se zástupci firmy 
yoursport plus s.r.o., na kterém je nutné vyřešit všechny připomínky, aby 
mohla být smlouva podepsána. Schůzku zajistí p. Srba. 



 

Projednávaná 
problematika 

Informační systém 

Závěr Informační systém – p. Chvalný informoval o dalším vývoji. Řeší se zápis o 
utkání a členský příspěvek. Sazebník poplatků je velice složitý, uvažuje se o 
zrušení individuálního startovného a poplatku za registrace, ale naopak o 
zavedení členského příspěvku Otázka členského příspěvku bude řešena na 
jednání předsedů krajských svazů dne 18.10.2019. Členové Exekutivy ČSH 
nemají námitek se zrušením uvedených poplatků a se zavedením 
členského příspěvku. 

Projednávaná 
problematika 

Různé 

Závěr  Projekt rozvoje házené v regionech - Sl. Hapková informovala o 
doporučení Metodické komise, aby Exekutiva ČSH zadala vypracovat 
kvalitativní a kvantitativní analýzu fungování dosavadního systému 
RHC, která přispěje k dalšímu vývoji nového systému. Pp. Novák, 
Chvalný a Bochnia oznámili, že Exekutiva ČSH již o projektu rozhodla a 
bude se soustředit na připravení nového projektu. Exekutiva ČSH bere 
na vědomí připomínku Metodické komise ke zpracování analýzy. 

 Informace ke kvalifikačnímu utkání reprezentačního družstva žen v 
Olomouci. P. Adámek poukázal na některá fakta: sportovní hala nebyla 
vyprodána, jak bylo avizováno, v průběhu tréninku českého týmu 
trénovaly za oddělenou plentou soupeřky (nepřípustné), dresy nebyly 
jednotně potištěné, různá velikost písma. Velkým problémem byl 
nevyčištěný mobilní povrch. Členové Exekutivy ČSH se shodli na tom, 
že od další akce, zodpovídá za její koordinaci a harmonogram 
reprezentační úsek.  

 Uskladnění nových a stávajících mobilních povrchů: nutné zajistit, 
nejpozději na příštím jednání bude rozhodnuto. Pí. Drozdová 
upozornila, že je nutné rozhodnout dříve vzhledem k VŘ a termínu 
dodání 3 nových mobilních povrchů do 31. 10. 2019. 

 P. Kolář představil cenovou kalkulaci pro akci pro partnery při 
kvalifikačním utkání EHF EURO 2020 ve Vídni ve výši  300 tis. Kč. 

 P. Bělka podal informaci o zahájení školení trenérů licence B – 24 
trenérů, od roku 2021 Ostravská univerzita – jednání o bakalářském 
studiu trenérství – licence B. 

 P. Chvalný požaduje zasílat zápisy z jednání komisí přímo na jeho            
e-mail, plus e-mail GS. 

 P. Bochnia informoval o výběru krajského manažera (pí. Zeleňáková) a 
trenéra (p. Trtíka) pro Moravskoslezský kraj. P. Chvalný informoval, že 
krajští trenéři budou oslovováni prostřednictvím trenérské komise 
konkrétního kraje. P. Chvalný pošle korekturu návrhu smluv, aby se 
mohly uzavírat co nejdříve. Členové Exekutivy berou tuto informaci 
na vědomí. 



 
 
 

Projednávaná 
problematika 

Neprojednané body jednání 

Závěr P. Adámek požaduje neprojednaný úkol č. 19/015 „Systém talentované 
mládeže“ přesunout na příští jednání a zařadit jej jako první bod programu. 

 
 

Příští jednání 7.11.2019 od 9:00 hod., Praha  
 

Zapsala M. Železňáková 

 

Zpracoval M. Železňáková, Š. Drozdová 

 

Datum 13. 10. 2019 

 

 

 P. Adámek připomněl, že členové Exekutivy ČSH neobdrželi dle 
usnesení účetní rozvahu a výsledovku. Dále vznesl dotaz na členy 
Marketingové komise, zda připravují mediální plán (objevují se články 
s nevhodnými fotografiemi). Kluby MOL ligy mají ve smlouvách 
souhlas s medializací, ale některé kluby jsou proti. Při utkání Extraligy 
v Jičíně došlo k pochybení při nepovolení prezentace reklamy partnera 
značky Joma na LED panelech. P. Kolář K. informoval, že došlo 
k pochybení na straně ČSH a že jsou učiněna opatření, aby k tomuto již 
nedošlo. 


